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Vsem Šoštanjčankam 
in Šoštanjčanom 

čestitamo ob 8. oktobru, 
krajevnem prazniku

Vaša KS Šoštanj

Krajevni praznik bomo obeležili 
s položitvijo venca na spom enik talcev 

in promenadnim  koncertom.

Uk u n i i  J
KMETIJSKA ZADRUGA ŠALEŠKA DOLINA 
Š O Š T A N J, Trg svobode 12

VAS VABI

V S V O J E  M E S N I C E :

•  MESNICA ŠALEK PRI PRISLANU
•  MESNICA Z DELIKATESO - TOMŠIČEVA 10 B

•  MESNICA ŠOŠTANJ ZA KAJUHOVIM DOMOM.

NA DELOVNI ENOTI VELENJE - TURN LAHKO KUPITE 
JABOLKA

VSAK DAN OD 8. DO 17. URE, RAZEN NEDELJ IN PRAZNIKOV.

N A P O V E D N I K
stran 2
Razpisa Občine Šoštanj
Oddaja lokala

strali 2 in 3
Naš praznik
Predsedniki KS o njihovom delu

strani 4 in 8
Začetek ligaških tekmovanj
Odbojka, košarka

Lepotice rjave pasme
Lep uspeli naših rejcev na državni razstavi
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Š O Š T A N J
PRAZNUJMO SKCPAJ
TEDEN SPORTA
V okviru praznovanj občinskega 
športa. Končali so se že turnirji v 
odbojki, lokostrelstvu, rokometu, 
nju. Sledijo še tekme v kegljanju, 
prvenstvo Občine Šoštanj v tenisu, 
svečani seji sveta v ponedeljek, 30 
domu v Šoštanju.

praznika v Šoštanju poteka teden 
malem nogometu, namiznem tenisu, 
badmintonu, košarki in kolesarje- 
šahu, trim pohod, Cooperjev test in 
Svečana razglasitev rezultatov bo na 
, septembra, ob 18. uri v Kulturnem

PODELITEV OBČINSKIH PRIZNANJ
Ob prazniku bo svet občine podelil občinska priznanja. Priznanje 
Častni občan bo prejel Jože Pribožič, dekan Šaleške dekanije, 
Priznanje občine gre Termoelektrarni Šoštanj, Plaketo pa bo dobilo 
Gorenje - Notranja oprema.

PRODAJNA MESTA, KJER LAHKO 
KUPITE UST OBČINE ŠOŠTANJ:

Trafika URŠKA, avtobusna postaja Šoštanj 
SEZAM, Trg svobode 4, Šoštanj 
Blagovnica Dolina, Šoštanj 
Matke! TOPLICA, Topolšica 
Trgovina POD KLANCEM - KOTNIK, Ravne

Podjetje
za urejanje prostora p.o.

3320 velenje, koroška 37/b

Tel.: 063/856-900 
Fax: 063/953-645

Z M M  V eUtff Mit»
* ravnanje s komunalnimi odpadki 

• vzdrževanje mestnih površin
• vrtnarstvo in cvetličarne 

• pogrebna služba 
• komunalne gradnje

• storitve z gradbeno mehanizacijo

Q.& fv w fr ttik u

«■

Spoštovane občanke, spoštovani občani!
Praznovanja so pomembna za vsako skupnost ljudi in želim 
si, da letošnji 30. september ne bo le obeležje pomembnega 
dogodka, ki se je zgodil leta 1436, ko je eeljski knez Friderik 
podelil Šoštanju trške pravice, ampak priložnost za skupna 
srečanja in druženje.
Občinski praznik bomo počastili s številnimi prireditvami, 
istočasno pa preverili zastavljene načrte in se soočili z 
možnostmi, ki jih na tej poti imamo. Geslo Praznujmo sku
paj!, katerega smo oblikovali lani, naj velja tudi letos. 
Čestitam za praznik in želim vsem dobro počutje ter veliko 
strpnosti. Ne samo na praznik, ampak vedno in povsod!

Vaš župan 
Dr. Bogdan Menih

SU/= - J

Gostinstvo
Turizem
Trgovina
d.o.o.
Kersnikova 11, 3320 Velenje 
tel.: (063) 855-336 
fax: (063) 855-350

P ro g ra m  p r ir e d it e v  
ob p r a z n ik u  o b č in e
Sobota, 28. 9.:

'  v

ob 8. uri  - Avtobusna postaja Šoštanj (start)
- trim pohod

ob 10. uri - Gasilski dom Šoštanj - šahovski turnir 
ob 14. uri - otvoritev ceste v Zavodnje

Nedelja, 29. 9.:
ob 8. uri - Teniška igrišča Topolšica

- prvenstvo Občine Šoštanj v tenisu

ob 18. uri - Kulturni dom Šoštanj
- kulturni program
s koncertom Irene Vrčkovnik, 
nagovor župana 
dr. Bogdana Meniha

Ponedeljek, 30. 9.:
dopoldne - orientacijski pohod šolarjev po trški poti

ob 17. 30 - Kulturni dom Šoštanj
- koncert Pihalnega 
orkestra Zarja^

ob 18. uri - Kulturni dom Šoštanj
- javna svečana seja 
sveta Občine Šoštanj



PLAČILA VRTCEV PO NOVEM
Od 1.9.1996 bodo vrtci obračunavali plačila staršev v skladu s 
Pravilnikom o plačilih staršev, ki ga je izdal minister za šolstvo in 
šport (Ur.list 44/96) kot podzakonski akt Zakona o vrtcih, spre
jetega v februarju letos.
Starši plačajo za otroka bivanje v vrtcu na osnovi cene programa, 
katerega obiskuje njihov otrok, vendar največ 85% te cene, raz
liko do polne cene pa krije občina.
Ce starši ocenijo, da ne zmorejo tolikšnega plačila, morajo v vrtcu 
do 30.9.1996 podati Vlogo za znižano plačilo (obrazce dobijo v 
vseh knjigarnah). Ta bo vlogo poslal občini, kjer se določi plačilo 
po naslednji lestvici:

Pl.
raz.

Doh./čl.mes.95 v %  
od povp.plače v RS

Doh./ čl. 
za 1.95 v SIT

%  cene 
programa

1. do 20% 14.256,00 15%
2. nad 20% do 30% do 21.385,00 20%
3. nad 30% do 40% do 28.513,00 30%
4. nad 40% do 55 % do 39.204,00 40%
5. nad 55% do 75 % do 53.400,00 50%
6. nad 75% do 95% do 67.710,00 60%
/. nad 95% dol20% do 85.536,00 70%
8. nad 120% do!50% do 106.920.00 80%
9. nad 150% nad 106.920.00 85%

Pravilnik določa tudi skupine družin, za katere je plačilo posebej 
opredeljeno in sicer: *11
- starši, ki so prejemniki socialne pomoči - denarnega dodatka, so 
v času prejemanja le-tega, opravičeni plačila vrtca. M
- starši, ki razpolagajo s premoženjem, kot je: lastništvi» ali solast
ništvo gospodarske družbe, zavoda, nepremičnega premoženja, 
kmetijskega ter gozdnega zemljišča s katasterskim dohodkom do 
višine, ki je določena kot podlaga za vključitev v obvezno pokoj, 
ali inv. zavarovanje po predpisih o zavarovanju, plačajo najmanj 
60 %  cene programa.
- za otroke, ki obiskujejo “malo šolo", plačajo starši največ 60% 
cene programa.
- če je v vrtec vključen več kot en otrok iz družine, plačajo starši 
za starejše otroke za en razred nižjo ceno.
- v izjemnih primerih, ko je resnično materialno stanje družine 
drugačno od izkazanih dohodkov, lahko \ lokalni skupnosti 
upoštevajo mnenje davčne ali socialne službe, ki ga predložijo 
starši in določijo plačilo v skladu z dejanskim socialnim 
položajem družine.

V pristojnosti občine je, da določi cene programov. Svet občine 
Šoštanj je zato na svoji seji dne 24.9.1996 sprejel naslednje cene 
programov, odvisne od starosti otroka in časa, ki ga ta prebije v 
vrtcu:

Starost otrok Čas bivanja v vrt Cena programa

od 1 - 3 let 9 ur 32.203,00 SIT
od 1 - 3 let 4 - 6 ur 22.537,00 SIT

od 3 - 6 let 9 ur 29.654,00 SIT
od 3 - 6 let 4 - 6 ur 20.832,00 SIT

od 6 - 7 let 9 ur 18.989,00 SIT
od 6 - 7 let 4 - 6 ur 13.533,00 SIT

Brez dvoma je tak način zaračunavanja [tlačil bolj pravičen, saj 
v nasprotju z dosedanjo prakso bolj upošteva načelo, da naj bo 
plačilo čim bliže temu, kar je dejanska cena storitve in koliko res 
lahko starši plačajo.

Poudariti še velja, da s tem. ko starši zaprosijo ali pa tudi ne za 
znižanje plačila, sami odločijo, ali bodo plačevali polni znesek ali 
ne. To pomeni, da bodo tistim, ki vloge ne bodo oddali v roku (do 
30.9.1996), v vrtcu zaračunali polno ceno, to je 85 %  zgoraj 
navedene cene.

NOE DRUŽBENIH DEJAVNOSTI

OBČINA ŠOŠTANJ 
Trg svobode 12 
3325 ŠOŠTANJ

Na podlagi Zakona o poslovnih stavbah in poslovnih prostorih 
(Uradni list SRS št. 18/74 in 34/88) objavljamo

JAVNI RAZPIS

za oddajo poslovnih prostorov v najem 
v pritličju objekta Koroška 2, Šoštanj

bokal zajema dva prostora:
- poslov ni prostor 4,30 x 3,40 m = 14,62 m2
- priročno skladišče 1,84 x 2,65 + 1,60 \ 0,80 m = 6.15 m2

SKUPAJ 20,77 nr

Izhodiščna najemnina za poslovni prostor - lokal znaša 10,00 
UEM/nr in se bo obračunavala mesečno po srednjem tečaju 
Banke Slovenije.

Poslovni prostor je namenjen za mirno dejavnost in se oddaja za 
nedoločen čas.

Interesenti naj dostavijo pisne vloge v roku 8 dni od objave 
razpisa na Občino Šoštanj, Trg svobode 12, Šoštanj.' Vloga naj 
vsebuje dejavnost najemnika ter ponujeno ceno za m2 najemnine. 
Vlogi naj bo priloženo tudi dokazilo o izpolnjevanju pogojev za 
opravljanje dejavnosti.

O izbiri najemnika bo na predlog komisije odločal župan. Vsi 
interesenti, ki bodo oddali vloge pravočasno, bodo o izbiri pisno 
obveščeni.

OBČINA ŠOŠTANJ

_________________________ £ _____ a__________________

OB PRAZNIKU OBČINE ŽELI SVET OBČINE ŠOŠTANJ VSEM 

OBČANKAM IN OBČANOM PRIJETNO PRAZNOVANJE TER 

VELIKO SKUPNIH USPEHOV.

ANTONSKORNŠEK 

PREDSEDNIK SVETA

V a š i  k r a j i
• • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • «

Matjaž Cesar, predsed
nik KS Šoštanj:
V Soštaju smo na sejali 
krajevne službe izpo
stavili najbolj pereče 
probleme in si zastavili 
nekaj prioritetnih nalog, 
ki jih je potrebno reali
zirati, da se bo ta pro
blematika razrešila. 
Nujna je čimprejšnja sa
nacija cestnih odsekov, 
wfiine pri ^snovni šoli 

Bibe Roecka so že postavljene, zavzemamo pa se še za grbine na eesti izMetleč proti 
Pohrastniku in pri vrtcu, kjer bomo poskušali tudi z načrtom razširitve vozišča in 
dograditvijo pločnikov. Potrebno je omejiti hitrost na cesti mimo avtobusne postaje 
in poiskati parkirišča.
Izvedli smo primopredajo prostorov in dokumentov med starim in novim vodstvom 
KS. \ prostorih KS se urejajo pisarnam zgornja dvorana. To pa tudi zato, ker bomo 
našim krajanom vsak ponedeljek od 17. do 19. ure ponovno odprli vrata krajevne 
pisarne. KS je sodelovala pri crgiinizaciji turnirja veteranov v namiznem tenisu, ki 
je bil preteklo nedeljo.
Ena pomembnejših nalog jr ludi ureditev otroškega igrišča. Gre za postavitev igral 
in ograje, kajti In ez njejje igrišče zelo izpostavljeno motoristom in ni varno. Ob tem 
bomo opozorili Vegrafl, da je ograja, ki loči skladišče od igrišča, potrebna obnove.
V stik bomo stopili tudi z Vegradovo žago v Metlečah. kjer je nujna sanacija kurišča, 
v katerem kurijo najrazličnejše odpadke, kar prinaša v Šoštanj nevzdržen smrad.
Z občinsko upravo se želimo pogovarjati tudi o mladinskem centru, saj mladina v 
Šoštanju i r  tudi okoliških krajih nima primernejših shajališč. Pri reševanju tega 
vprašanja bi se moralo združiti več institucij, ki se ukvarjajo z mladimi, na primer 
taborniki, ki zelo uspešno zapolnjujejo nezaposlenost med prostim časom.

Viktor Potočnik, pred
sednik KS Ravne:
Ze pred nekaj časa je 
podjetje Nivo začelo s 
sanacijo mosta v Vrhov- 
skem grabnu na cesti 
Rumi - Ravne, vendar 
dela napredujejo počasi 
predvsem zaradi zelo 
slabili vremenskih raz
mer. No, ena stran je že 
dokončana. Obnavljamo 
pa še dva druga mosta. 

Ko bodo gotovi, bomo cca. kilometer dolgo cesto tudi asfaltirali. Tudi druge krajevne 
ceste, ki jih neurja poškodujejo, vzdržujemo in posipamo. Planirali smo tudi cestno 
povezavo od Vrhovskega grabna mimo Podbregarja, kjer je še okrog 6ÜÜ metrov 
makadama, vendar je zmanjkalo denarja. Redno je treba vzdrževati, čistiti in ogre
vati tudi naš dom krajanov - staro šolo. Nabavili smo nekaj kant za smeti, tako je 
predel ob cesti pokrit z javnim odvozom smeti.
Pogovarjati smo se začeli o napeljavi plinovoda in bomo med krajane poslali anketo. 
Marsikdo še ima probleme z zdravo pitno vodo, zato se pogovarjamo o postavitvi 
večjega rezervoarja, ki bo napajal del Ravn in del Lajš.
Želj imamo še več, sredstev pa ne. Upamo, da bo postopoma prišlo na vrsto tisto, 
česar letos še nismo uspeli narediti.

Leopold Kušar, pred- 
sednikKS Lokovica:
Plan, ki smo si ga zas
tavili za leto 1996, se 
delno realizira, seveda 
preko občine, ker mi pač 
nimamo več finančnih 
sredstev. Uredili smo 
lokalno cesto v dolžini 
600 m. Na makadamske 
ceste bomo nasuli pri
bližno 600 ton peska. 
Letos pa se posvečamo 

predvsem problemu zelo slabega televizijskega signala, ki je posledica naše lege v 
kotlini in mreže visoke napetosti. Tako smo na zadnji sejiimenovah iniciativni odbor 
za izgradnjo kabelske televizije. Razmišljamo pa tudi o tophfikariji - nekaj obljub 
smo dobili, vendar je to del dolgoročnega načrta. Seveda pa v ta projekt ne ho moč 
vključiti celotnega kraja. Možno pa je, da dobimo vsi kabelsko T \ . Zbiramo že pred
račune različnih izvajalcev, ki pa so visoki. Iniciativni odbor, v katerem so tudi 
strokovnjaki, se bo odločil, na kateri sistem se bo najbolj smotrno priključiti.
Ker KS ni več pravna oseba, nimamo lastnih finančnih sredstev niti ne moremo 
zaprositi za pomoč, zato delo ni več tako aktivno, kot je bilo včasih. Denar za redno 
vzdrževanje sicer pride, za večje investicije pa nismo več pristojni. Vodovod smo 
zgradili do konca. Telefonija pokriva kraj približno 95 %. Potrebe pa so še po ces
tah. Ostajajo problemi kanalizacije, gnojevke, nato toplifikacije ali plinifikacije. 
Pomembno pa je, da življenje v kraju ne zamre. Naša društva so zelo aktivna. 
Društvo prijateljev mladine je poleti organiziralo počitniško razvedrilo za otroke, 
Rdeči križ organizira krvodajalske akcije (vse krajane prosimo, se je udeležijo 15. 
oktobra!), da pa tradicija ne bi zamrla, priredimo vsako leto srečanje starejših kra
janov letos bo 13. oktobra. Aktivni so pevci in pevke, zelo lepe rezultate pa so na 
tekmovajih dosegali gasilci, ki si želijo obnoviti njihov dom.

Ivan Novak, predsed
nik KS Gaberke: 
Problem je s sredstvi, ki 
jih KS dobi od najemnin 
in bi morala ostati v KS. 
Imamo dve pogodbeni 
stranki; prva je trgovina 
in bife Brode, ki redno 
poravnava svoje obvez
nosti (to je višja postav
ka), druga pa Vzgojno 
varstveni zavod Šoštanj, 
ki se pogodbenih obvez

nosti ne drži. Vrtec se financira iz proračuna občine, zato nam je vseeno, če bomo 
dobili planirana sredstva za delo KS iz katere druge postavke. Tudi vsa vzdrževalna 
dela, ki jih je potreboval vrtec, smo včasih financirali iz tega vira. Odločili smo se, 
da le-teh ne bomo opravljali, dokler finančnih sredstev - najemnin ne dobimo. 
Letos smo nabavili keson za odvoz smeti. V Velunji bomo še pred zimo postavili avto
busno postajo, ki jo je lani odnesla povedenj. Problemov z vodooskrbo nimamo, 
dogaja pa se, da večkrat zmanjka elektrike - vzrok naj bi bilo rušno območje, na 
katerem stoji del Gaberk. Vodo iz lastnih izvirov ima le predel Vrhi. V sušnih obdob
jih pred nekaj leti so morali v njihov rezervoar dovažati vodo gasilci, zato smo 
zgradili črpališče v Gaberkah, ki se vklopi v slučaju primanjkovanja vode. Vendar 
vode po tem posegu še ni primanjkovalo.
Lani smo prepostili cesto od glavnega križišča do Basista, vendar se ta del zelo hitro 
pogreza in že prihodnje leto bomo morah uporabljati pot v Šoštanj preko Ravn. 
Zadnje čase pa krajane najbolj zanimajo odškodne, ki so nastale lani, zato bomo 
občinsko upravo prosili za jasen odgovor na to vprašanje. Sanacija škod pa sicer 
poteka zelo počasi.
Izguba statusa pravne osebe je hudo ohromila naše delo, čeprav se morala počasi že 
vrača.
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Letos že drugič praznujemo 30 . september kot praznik naše občine. Ob tem dogodku smo povprašali predsednike krajevnih služb 
naših krajev, kako uresničujejo svoje načrte, kaj so letos že postorili in katere so njihove želje v prihodnosti.

Silvo Mežnar, predsed
nik KS Skorno - Flor
jan:
V letošnjem letu nam je 
uspelo dokončati potre
bno dokumentacijo za 
vodovod Vrh. S Teleko
mom sodelujemo pri 
polaganju kalila za tele
fonijo. Na celotnem po
dročju Florjana bomo 
položili zemeljski kabel, 
prav tako v Skornem,

kjer bodo do telefona prišle vse biše, le v Fenku bo neka j kabla še ostalo v zraku, vsi 
pa bodo imeli možnost priključka telefonske linije.Ena večjih akcij je kabelski sis
tem po Florjanu, na katerega se bo priključilo 84 gospodinjstev.
Za letos načrtujemo tudi, da bomo dokončno uredili sotočje Florjanščice in Toplice 
s Pako, da ne bo več prihajali do podobnih pojila v, kot je bila letos poleti. To je sicer 
projekt, na katerem delamo že več let in upamo, da ga bomo letos zaključili.
Letos spomladi se je v Florjanu na toplovod (ob trasi za Topolšico) priključilo 17 
gospodinjstev, del pa že lansko jesen. Dela nadaljujemo na vodovodu Kurnik -1 
Rožič, kjer smo začeli lani, ko smo sopolagali vodovod in toplovod.
Ceste so v naših krajih izreden problem. Regionalnih in lokalnih cest je okrog 30 km; 
od tega polovica, večina v strmih predelih, neasfaltiranih. Skorno je pač hribovito 
naselje, s slabimi povezavami. Pripravljamo pa se na posodobitev ceste od Acmana 
proti Lekšetu v dolžini eca. 2400 metrov. Vendar so sredstva zelo pilla. Asfaltirali 
smo približno 600 metrov ceste od Kurnika do Petkovnika.
Res je, da se v naši KS letos največ investira, vendar pa smo se od dveh let. kar sem 
prevzel krmilo KS, leto dni praktično ubadali le s papirji in pripravili dosti akcij, ki 
jih letos realiziramo. Papirji so zahtevali veliko dela, letos pa akcije precej zaposlu
jejo gradbene odbore na terenu. Ce hočeš, da nekaj na terenu poteka, moraš hiti 
med ljudmi. Tudi tu pa naletiš na dosti problemov. Vsak se boji za svojo zemljo, zato 
so potrebna prepričevanja. Terensko delo se pač zelo razlikuje od pisarniškega. 
Večina načrtov se namreč nariše na karte kar v pisarnah, ko pa jih je treba udejan
jiti, se pojavijo dodatne težave.

Milan Kretič, predsed
nik KS Šentvid:
Življenje v Šentvidu, 
visoko v hribih, se bi
stveno razlikuje od živ
ljenja v dolini. Veliko 
ljudi ne razume naših 
potreb, ki so drugačne. 
Letos smo dobili samo
stojno krajevno službo, 
saj smo bili v prejšnji 
skupni KS vedno zapo
stavljeni. Naše aktivno

sti so usmerjene predvsem v izgradnjo vodovoda in nujno vzdrževanje cest. Pri delu 
pa je naš najhujši nasprotnik vreme. Vsi se bojimo zime, ki je pred vrati. Dobre volje 
za delo ne manjka, čaka nas material, vendar nam dež skoraj vsak dan odnaša. Tudi 
nismo tako številni, da bi lahko organizirali posebne akcije. Upamo, da bo oktober 
še lep in da bomo uspeli dokončati začrtana dela na vodovodu, ki bodo potekala v 
več fazah, po načrtu, kajti vodovod je stvar, ki se gradi za naslednjih sto let.
Ceste poskušamo vzdrževati, vendar finančna sredstva ne zadostujejo. Zadovoljni 
smo že z nekaj kamioni peska.
V Šentvid smo dobili keson, v katerega prebivalci pridno mečejo smeti.
Že vremenske razmere same narekujejo drugačen način življenja kot v dolini. Ko se 
vzpenjaš iz Zavodenj, ki so naše zaledje, kjer še asfaltirajo ceste, stopaš v drugačen, 
pravi hribovski svet. Treba je biti tu, da razumeš drugačen utrip in drugačen način 
življenja.

Viki Drev, predsednik 
KS Topolšica:
Ker smo v lanskem letu 
zaključili velik projekt 
toplifikacije, imamo 
letos malce predaha. 
Spomladi smo projekt 
toplifikacije zaključili 
tudi v Florjanu, ko so se 
priključile hiše, ki so na 
naš projekt tangirale. V 
Topolšici smo zaključili 
kabelsko razdelilni sis

tem, na katerega je priključeno več kot sto hiš, kar predstavlja približno dve tretji
ni vseh. Obenem delamo dva večja projekta: prvi je kanalizacija Topolšice, ki ga 
pripravlja Zavod za urbanizem Velenje in je nekako na polovici in pa projekt 
vodooskrbe za naselje Lajše. Ta projekt bomo pa razširili, ker so tudi na področju 
Ravn problemi z zdravo pitno vodo. Prihodnje leto bomo tako pričeli z izgradnjo v 
Lajšah in postavitvijo rezrvoara, ki bo služil za nadaljnjo izgradnjo na področju 
Ravn. Z nadaljevanjem rednega vzdrževanja cest bo KS pričela v jesenskem delu. 
Prepostili smo cesto Topolšica - Adam.

Frane Veternik, pred
sednik KS Zavodnje: 
Med letošnjimi aktivno
stmi hi posebej omenil 
cesto v vasi. ki smo jo 
asfaltirali v dolžini eca. 
300 metrov. Medtem smo 
celo leto vzdrževali kra
jevne ceste. Oh obletnici 
samostojnosti v mesecu 
juniju smo v kraju 
zasadili lipo, oh kateri se 
krajani zbiramo in jo na 

posebni prireditvi ob kulturnem programu zalivamo. Letos je bilo še posebej lepo, 
ker smo oh tej priložnosti v sodelovanju s Zvezo prijatelje mladine in gospodom 
Tonetom Potočnikom v gostišču Napotnikov hram otvorili Malo Napotnikovo galeri
jo, v kateri so razstavljene skulpture, ki jih naredijo mladi v kiparski koloniji. 
Pomembno je, da imajo obiskovalci priložnost videti, da se nekaj dogaja, da 
aktivnosti potekajo. V naši vasi je prav v preteklem tednu potekala tradicionalna 
Mala Napotnikova kiparska kolonija, ki jo krajani z veseljem spremljajo.

Ivo Drev, predsednik 
KS Bele Vode:
V letošnjem letu smo 
zaključili vodovod Vi- 
sočki vrh in urejali 
lokalne ceste.

ljubljanska banka
Splošna banka Velenje d.d. 
Velenje

Z VAMI SKOZI ŽIVLJENJE  -

LJUBLJANSKA BANKA SPLOŠNA BANKA

VELENJE OB.

v
Ob prazniku občina Šoštanj iskreno čestitamo!

Telekom
Slovenije
PE Celje A N
Telekom Slovenije p.o., PE Celje 
Lava 1, 3102 Celje

Spoštovani!

Občina Šoštanj doživlja mnoge pomembne uspehe, ki 
dopolnjujejo in bogatijo vaš vsakdan. S tem je Šoštanj 

pomembno slovensko gospodarsko in kulturno 
središče.

TELEKOM SLOVENIJE, POSLOVNA ENOTA CELJE 
se je pridružila vašim pobudam 

in z novimi telekomunikacijskimi zmogljivostmi dopolnila 
skupna prizadevanja ter tako občane in gospodarstvo na 

najsodobnejši način povezala s svetom.

Iskrene čestitke za vaš občinski praznik!

Koletktiv Telekoma Slovenije, PE Celje
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SDS
Občinski odbor SDS Šoštanj 

čestita vsem občanom 
k občinskemu prazniku 1996.

Ob prazniku čestitam vsem občankam

■ h h b m L i i !  <|

in občanom naše občine.

Š ssillk i Illudili KOVINARSTVO SOVIČ
Kmetijska zadruga Š a lešk a  dolina

K upcem , p o s lo v n im  partn erjem  in o b ča n o m  
o b č in e  Š o šta n j č e s tita m o  o b  prazn iku

RAVNE
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1 .  D a v i d o v  m e m o r i a l
epo nedeljsko ju tro , 
15. kimavca 1996, se 
je v Strugah v Sa
vinjski dolini zbrala 
kar velika skupina 

vodoljubcev, avanturistov, m irnih 
gledalcev, začudenih opazovalcev ter 
Davidovih prijateljev. Razlog je  bilo 
prvo organizirano tekm ovanje v 
spustu s skati pri nas in, jasno, na 
svetu. Člani Šaleškega rafting kluba 
smo z organizacijo tekm ovanja 
obudili spomin na našega tragično 
preminulega člana Davida Celofigo. 
Hladno ju tro  smo premagovali na 
različne načine; gledalci s toplimi 
oblačili, tekmovalci z neoprenskimi 
oblačili, nekateri pa ka r s kratkim  
“neosvinčenim ” . Začudeni pogledi 
nekaterih gledalcev na našo opremo 
so kmalu izginili, ko so se na lastne 
oči prepričali o atraktivnosti plovila, 
s katerim  smo tekmovali. Posebno 
plovilo skat, ki je dobilo ime zaradi 
svoje posebne oblike, je  kmalu osvo
jilo simpatije vseh prisotnih.
Okrog enajste ure smo se tekmovalci 
pognali v sicer nizko, vendar še 
vedno dovolj hitro in predvsem hlad
no Savinjo. Tistim, ki smo bili še 
nekoliko “zaspan i” , je  voda kaj 
kmalu razbistrila glave ob srečanju s 
pršečimi kapljicami.
Na začetku še sicer zaskrbljeni pogle
di dežurnih potapljačev velenjskega 
potapljaškega društva, ki so nam 
priskočili na pomoč, so se kaj kmalu 
razvedrili, saj smo tekmovalci po
gumno in varno premagovali brzice 
in nasproti drveče ribe. Nekateri so 
se sicer občasno skrivali pod vodo 
(verjetno zaradi prvega nastopa pred 
številnimi gledalci?!), vendar nihče ni

ostal dolgo pod vodo, saj smo se vsi 
prej ali slej primerno ohlajeni poja
vili na površini.
Sama proga tekmovalcem ni delala 
posebnih težav, le tesen prehod s 
skokom je  gledalcem tu in tam 
postregel z zanimivimi figurami ter 
vratolomnimi akcijami vrlih ju n a 
kov. V glavnem je šlo vse “mirno” in 
brez poškodb. P ri tem moramo seve
da pozabiti na nekoliko obolele 
kolenske in komolčne kosti, ki pa jih 
je hladna Savinja kaj kmalu pozdra
vila.
Tekmovanja se je  udeležilo 16 tek
movalcev iz M aribora, L jubljane, 
Velenja in seveda Šoštanja. Kot vsa
ko tekmovanje, je tudi 1. Davidov

memorial imel svoje zmagovalce in 
osmoljence. Zmagovalci so bili vsi 
prisotni, organizatorji, gledalci in 
tekmovalci, saj so se na lep način 
spomnili Davida, ki je bil s svojim 
očetom Draganom eden od pionirjev 
raftinga ter vožnje s skatom v Šaleški 
dolini.
Ure so malce bolj natančno razvrstile 
tekmovalce in tako je zmagovalec 1. 
Davidovega memoriala postal Jani 
Gorjanc, drugi je bil Tomi P raprot
nik in tretji Sašo Puhmajer. Poleg 
praktičnih nagrad in priznanj, ki so 
jih  prejeli vsi tekmovalci, so trije 
prvouvrščeni tekmovalci prejeli do
miselne in unikatne pokale. 
Organizatorji se zahvaljujemo vsem,

ki so si ogledali tekmovanje, pred
vsem pa gre zahvala š ta rte rju  
Zdenku, reševalcu Zdenku, potaplja
čema Antonu in Daniju, višji medi
cinski sestri Vlasti, vodji tekmovanja 
Janiju , šoferju in vsem ostalim, ki so 
se trudili za čimboljšo izvedbo tek
movanja.

Tekmovanje so omogočili: Premogov
nik Velenje, ESO oprema, ESO Mo
n taža, Promel d .o .o ., Vematic 
d .o .o ., Trgovina in bistro Urbanc, 
Sinapsa s.p ., SPESS in mnogi drugi.

Šaleški rafting klub

TURNIR VETERANOV 
V NAMIZNEM TENISU

mesecu oktobru  se 
začnejo turn irji d r
žavne lige veteranov 
v namiznem tenisu 
i lestvici. Da pa bi 

premostili mrtvo sezono, se klubi 
dogovarjajo za prijateljske turnirje. 
Tak tu rn ir je v nedeljo, 22. septem
b ra , v Šoštanju organiziral veliki 
Šoštanjski zanesenjak namiznega 
tenisa g. Tone Leber. V medsebojnih 
tekmah so se v telovadnici OŠ Karla 
Destovnika - Kajuha pomerili po 
štirje  predstavniki štirih  ekip iz 
Celja, Trbovelj, Velenja in Šoštanja. 
Športni boji so po nemškem 
turnirskem  sistemu potekali za 
pokale KS Šoštanj, ki jih je 
najboljšim  podelil predsednik KS 
Matjaž Cesar. To pa so bili domačini: 
Tešanovič, H ribern ik , Novak in 
Leber. Drugi so bili predstavniki 
Trbovelj p red  tretjim i Celjani. 
Velenjčani so bili četrti.

Tone Leber je tudi pobudnik ideje o 
ustanovitvi veteranskega kluba v 
Šoštanju: “Sedaj, ko smo samostojna 
občina, bi bilo jtrav, da bi tekmovali 
kot klub iz Šoštanja, ne več kot 
Velenje. Na neuradnih tekmovanjih 
to že tudi počnemo. Če pa hoteli ime 
Šoštanja uporabljati tudi na turnir
jih , ki štejejo za računalniško lestvico 
za prvaka  veteranov Slovenije v 
namiznem tenisu, bi potrebovali fo r 
malno priznan klub. Prvi turnir v 
novi sezoni se prične že 27. oktobra, 
naš status pa  še ni jasen. Ker dose
gamo zelo lepe uvrstitve (lani smo 
imeli tudi državnega prvaka) in sodi
mo v sam slovenski vrh, naši dosežki 
odmevajo po vsej državi. Omembe 
Šoštanja v vseh pomembnejših ča
sopisih pa bi promovirale tudi našo 
občino. Ne prosimo za denar, želimo 
le, da bi dobili enotne športne drese in 
redni temin (dvakrat na teden) v stari 
telovadnici. ”

Hribernik, Tešanovič, 
Leber, Novak

N / N /

USPESEN PRIUETEK  PRVENSTVA
I I  soboto, 21. 9 ., se je  pričelo tek-
■  movanje tudi v odbojkarskih
■ državnih ligah. OK Šoštanj - 

Topolšica, ki nastopa v I. H ligi, je v 
uvodni tekmi prvenstva gostil ekipo 
OK iz Zuženberga. Domači igralci so 
premagali goste s solidnim rezul
tatom 3 : 0 (12; 5; 13). Po visokem 
vodstvu v začetku vsakega niza, so 
gostje uspeli zaustaviti napade 
domačih. V končnicah setov pa so se 
domačini zopet zbrali in z natančno 
igro zaključili vse tri nize v svojo 
korist. V ekipi našega OK igrajo: 
Janez Nahtigal, Sebastjan Sevčnikar, 
David Sevčnikar, Igor Medved, Vito 
M ihalinec, Niko Jerončič, Robi 
Kugovnič, Aleksander Žigon, Darko 
Dimeč, Uroš Dvornik, Haris Zidić, 
Gregor Bevc, Dario B arukčič in 
Jou ri Kravtsov.
Trener D arko Menih z igro svojih 
varovancev ni bil najbolj zadovoljen: 
Prva tekma v sezoni je  tudi tekma po 
napornih treningih, zato so fa n tje  
malce utrujeni in so v igri naredili 
nekaj napak, k i jih  sicer ne bi smeli. 
Vendar pa; led je  prebit in mislim, da 
bomo šli na naslednje tekme še z več 
motivacije in da bomo usmerili vse

sile k  našemu cilju, to pa je  uvrstitev 
v A ligo.

V drugem kolu, 28. 9., naši odboj
karji gostujejo v Slovenski Bistrici 
p ri ekipi OK Preskrba Granit.
5. oktobra je  tekma 3. kola v 
Šoštanju, ko bodo v gosteh odbojkar
ji OK Ljutomer. Obeta se kvalitetna 
p redstava, saj so gostje lansko 
sezono že nastopali v L A ligi. Tekma 
bo ob 20. uri v športni dvorani v 
Šoštanju.

Prvi na turnirju na Madžarskom
Odbojkarski klub Šoštanj - Topolšica 
je v sklopu priprav na novo tek
movalno sezono gostoval na medna
rodnem tu rn irju  na Madžarskem. 
Sodelovalo je osem ekip iz treh 
držav: M adžarske, H rvaške in 
Slovenije. V lepih in napetih tekmah 
so naši odbojkarji prikazali največ in 
z učinkovito igro premagali vse 
nasprotnike. Za osvojeno prvo mesto 
so prejeli velik pokal in priznanje.

Prvi na M adžarskem

--------- g--------- J------- -
:

M A L I A N K O G E L  -  3 0 9 6  m
sako planinsko društvo dosega v 
svojem izletniškem delovanju 
uspehe, ki so pomembni za 

društvo. Takšen uspeh je v letošnjem 
letu doseglo tudi Planinsko društvo 
Šoštanj, saj je uspel izlet na 3096 m 
visok Mali Ankogel v Avstriji, kar je 
tudi prvi društveni izlet na vrh, ki je 
višji od Triglava.
3. avgusta smo se člani PD Šoštanj 
zhrali v zgodnjih jutranjih urah 
na avtobusni postaji v Šoštanju 
ter se odpeljali proti Velenju.
Sproti so se nam pridružili 
ostali prijavljeni. Skupaj je bilo 
trideset udeležencev in trije 
planinski vodniki (Andrej 
Tamše, Matej Kortnik in Bojan 
Rotovnik) ter naš šofer Stanč.
Pot nas je vodila preko mejnega 
prehoda Vič, mimo Celovca in 
Špitala do malega gorskega 
naselja Mallnitz.
Ob prihodu v Mallnitz nas je pričakal 
močan naliv in tako smo izvedli enourni 
odmor za ogled mesteca in zajtrk v 
upanju, da se bo nevihta polegla. Sreča 
nam je bila naklonjena, saj je po 
tričetrt ure naliv prenehal in megla po 
vrhovih se je toliko razkadila, da smo

videli celo vrh 3248 m visokega 
Ankogla. ki je hil tudi naš cilj.
Zapeljali smo se do spodnje postaje gon
dole, ki nas je popeljala v slabih dvaj
setih minutah na nadmorsko višino 
2630 m. Tu se je naša vožnja končala in 
vodniki smo sklenilil, da kljub 
oblačnemu vremenu ni nevarnosti strel 
oziroma poslabšanja vremena in da 
lahko nadaljujemo pot.

Široka in dobro shojena pot nas je vodi
la po pobočju do križišča poti, kjer smo 
nadaljevali levo proti Ankoglu. Po 
rahlem vzponu smo prečkali še položno 
snežišče in nato prispeli na manjše 
sedelce, ki je deset metrov višje kot naš 
Triglav. Pot smo nadaljevali po grebenu 
Malega Ankogla do vrha le-tega. Za

hojo smo porabili dobri dve uri po 
lahki, dobro označeni poti. Ker se 
vreme ni izboljšalo, pot na Ankogel pa 
je zelo zahtevna, saj je izredno 
krušljiva in na nekaterih mestih 
prepadena, smo se vodniki odločili, da 
naš izlet zaključimo kar na 3096 m 
visokem Malem Ankoglu. Naredili smo 
krajši odmor in nato izvedli planinski 
krst za vse udeležence izleta, saj še 

nihče ni hil na Malem Ankoglu 
in samo redki so že bili nad 3000 
metrov nadmorske višine. Krsta 
sva bila deležna tudi z glavnim 
vodnikom Andrejem, čeprav 
sva že bila na Ankoglu, saj sva si 
deset dni pred izletom ogledala 
celotno pot. Po isti poti smo se v 
rahlem pršenju dežja vrnili do 
gondole in nato z avtobusom 
odpeljali do doma.
Izlet na Mali Ankogel predstav

lja za izlete našega društva pomembno 
prelomnico, saj bomo v prihodnje orga
nizirali še več izletov v tuje visokogorje 
z namenom, da spoznamo tudi gore 
izven naše domovine.

Bojan Rotovnik



Iskrene čestitke ob občinskem prazniku! 

ČEVLJARSTVO - TRGOVINA

IRMAN
Trg bratov Mravljakov 8, Šoštanj

CVETLIČARNA
MARJETA NAHTIGAL

Vsem našim strankam in občanom iskrene čestitke ob 
prazniku občine Šoštanj

ZLATARSTVO
GOJKO ŠERBEC

Voščim za prazn ik  vsem občanom  in 
nudim na ta dan 10%  popust.

Č e s t i t a m o  o b  p r a z n i k u  
in V a s  v a b i m o !

gostišče

KAJUH

Ob praznovanju 

občinskega praznika 

čestitamo vsem občanom
v

občine Šoštanj, 

še posebej pa 

našim volilkam, 

volilcem in simpatizerjem.

NAPOTNIKOV HRAM
v

Vsem občanom občine Šoštanj želimo 
iskrene čestitke ob prazniku občine.

Se priporočamo za obisk 
Gostišče Napotnikov Hram 

Zavodnje

l/ l/ U M č A  [ ^ / e r m e  T o p o l š i c a

_
Čestitamo občanom Občine Šoštanj ob prazniku.

Kolektiv Term Topolšica

ESO montaža
Velenje

Ena zadn jih  referenc:
m on taža  oljno-plinskih goriln ikov na kotlu  b loka 4 v TE Šoštanj

NAŠ CILJ -  POSTATI PRVI IZVAJALEC 
PROJEKTOV OBNOVE IN NOVOGRADNJE V ENERGETIKI

Poslovnim partnerjem, sodelavcem in 
občanom občine Šoštanj čestitamo ob prazniku!

r DLa " t !S l d.o.o.
G R A D N J E
R avn e  103 /c , 3 3 2 5  Š o š ta n j 
T e l . : 0 6 3 - 8 9 3 - 0 7 4  
F a x : 0 6 3 - 8 9 3 - 0 1 3 
M o b i t e l : 0 6 0 9 - 6 1  4 - 2 1  7

GRADBENIŠTVO CIGLER
- BRANE VRTAČNIK s.p., RAVNE 103 C,

T E L :  0 6 3  /  8 9 3  - 0 1 3 , M O B .: 0 6 0 9  /  6 1 4  - 2 1 7

KREVZEL INSTALACIJE
- FRANC KREVZEL, TRG SVOBODE 5, ŠOŠTANJ

T E L .:  0 6 3  /  8 8 1  - 0 3 8 , M O B .: 0 6 0 9  / 6 1 4 - 2 1 6

ETŠ ELEKTRO JEZERNIK
- VLADO JEZERNIK, ČRNOVA 57, VELENJE

T E L .:  0 6 3  /  8 5 3  - 4 6 8 , M O B .: 0 6 0 9  /  6 2 4  - 9 1 2

OB OBČINSKEM PRAZNIKU
OBČINE ŠOŠTANJ 

VAM ISKRENO ČESTITAMO!



P R A Z N I K š  o  š

>Roto<; trgovina, proizvodnja in storitve 
PAPIR N IC A PERO
Rotovnik Ana s. p.
Aškerčeva 11, 3325 ŠOŠTANJ 
Tel./Fax: (063) 881 - 146

Papirnica Pero

čestita vsem občanom 
Šoštanja

ob občinskem prazniku 
ter se hkrati zahvaljuje 
strankam za zaupanje.

Čestitamo za občinski praznik 
in vas vabimo, da nas obiščete

Andrejev dom 
na Slemenu

Vsem občanom, še posebej našim somišljenikom 
čestitamo ob občinskem prazniku

0 0  SLS Šoštanj

Vsem občankam  in občanom  
iskrene čestitke  

ob občinskem  prazn iku

RILE VELEN JE

Čestitam o ob občinskem  prazn iku  
in se priporočam o

GOSTIŠČE PRI VIDI
Z a v o d n je

GOSTIŠČE
“POD KLANCEM”

KOTNIK - RAVNE

V sem  občanom  iskrene čestitk e  
ob prazniku o b čin e  Šoštanj! 

S e  priporočam o!

Telovadnica Šoštanj

Vsem krajanom in poslovnim partnerjem samostojne občine Šoštanj voščimo ob 2. občinskem prazniku.

Podjetje za vzdrževanje in varstvo cest, Celje p. o.
V-*

o d  fe n o ftU & c c  o d č c e te

C er 4 & c C e ù w < z e r fa .

VEDETI NI NIKOLI ODVEČ
Kako privarčevati sredstva za izgradnjo doma, nakup vrednejših dobrin, za 
šolanje otrok, za doto vnukom, za dodatno pokojnino, za...?

Ob trdni podpori strokovnjakov, ki z vsem svojim znanjem in prizadevanji za dobro 
človeka jamčijo, da je vašdenar varno naložen in visoko obrestovan, je 
uresničitev vaših ciljev lažja kot kdaj koli prej.

R E N T N O  V A R Č E V A N J E  K R E K O V E  B A N K E !

Rentno varčevanje je posebej ugodno dolgoročno varčevanje za različne 
namene. Ponuja vam številne možnosti, izmed katerih sami izberete zase 
najprimernejšo obliko.

Neglede na vašizbor se vaša sredstva v okviru rentnega varčevanja obrestujejo 
po obrestni meri, ki omogoča, da vaše premoženje zanesljivo in strmo narašča, 
vam pa med tem pripadajo vse prednosti in ugodnosti, ki jih Krekova banka 
zagotavlja svojim komitentom, in še več.

V skrbi za vaš jutri bomo kot edina banka nezgodno zavarovali vse rentne 
varčevalce. To je naše darilo za vaše zaupanje.

Obiščite nas v vam najbližji poslovni enoti! V osebnem razgovoru vam bomo z 
veseljem pojasnili vse, kar vas zanima.

RENTNO VARČEVANJE

ZA DAN U R ESN IČEN IH

Dobrodošli
v Šoštanju v Ulici Lole Ribarja 2, tel.: 063/883-020, 
v Zrečah na Cesti na Roglo 1 li, tel,: 063/762-575, 
v Mariboru, Murski Soboti, Ljubljani, Novem mestu, Novi Gorici, Kopru!

ČESTITAMO OB PRAZNIKU OBČINE ŠOŠTANJ!

Hranilno kreditna služba 
Šoštanj

Čestitam o ob občinskem prazniku
Sporočamo vam, da je blagajna na Trgu svobode 12 v Šoštanju odprta 

od 7.00 - 15.30 od ponedeljka do petka.
Nudimo vam lahko še posebne finančne programe.

t f o f s w o r
čestita za občinski praznik vsem občanom občine Šoštanj 

in vas vabi na ugoden nakup v svoje bogato založene trgovine 

v Šoštanju, Velenju in Šmartnem ob Paki.

Za vas se vedno potrudi

trgovina Dolina
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DAN, KOT GA JE NAREDIL GOSPOD
Slepi in slabovidni planinci na Slemenu

e a Slovence je hoja v 
planine osrečujoča 
morda zato, da si z 
višine bolje ogledamo 

raznovrstne težave, ki smo jih  pustili 
v dolini. Andrejev dom s prijaznim 
oskrbnikom Milanom je  priljubljen 
cilj številnih pohodnikov. Za sre
čanje so si ga letos izbrali tudi slepi in 
slabovidni planinci Slovenije. Hoja v 
hribe je med njimi priljubljena obli
ka sprostitve in tradicija njihovih 
planinskih srečanj sega v šestdeseta 
leta, ko so osvojili Pohorje. Letošnji 
organizator srečanja na Slemenu je 
bila Medobčinska organizacija slepih 
in slabovidnih iz Celja in menim, da 
jim je vse odlično uspelo.
Tisto soboto, 7. kimavca, je bil celo 
“ dan, kot ga je  naredil gospod” , 
kakor ga je ocenil Matevž iz Lju
b ljane. Posebne oblike gledanja, 
voh, tip in dotik, so potrjevale, da se 
narava blešči v soncu, da barve 
dreves postajajo jesensko zlate in da 
se ves ta božji dar zrcali na obrazih 
ljudi. Prišlo je približno 150 slepih in 
slabovidnih planincev s spremljeval
ci. V koči je vrvelo, se zaradi 
m uzikanta Sumaha tudi vrtelo in 
zunaj tekmovalo. Športni direktor, 
kot so v šali klicali P ungartn ik  
F ranca, je pri MOSS Celje zadolžen 
za šport in je tokrat pripravil žagan
je hloda s cug žago. Sodelovali so 
tekmovalci iz sedmih medobčinskih 
društev , zmagovalca pa sta bila 
Milan in Tine iz K ranja. Kot bi bili 
na Juretovem  slalomu, se je hop hop 
razlegalo navijanje. Izven konkuren

ce so se pomerili tudi mešani pari, 
celo Jožica in šoštanjski župan. Glav
ni sodnik s štoparico je bil Andrej 
Tamše, predsednik šoštanjskega pla
ninskega društva, zapisničarka pa 
Majda Menih. Franci Pungartnik, 
naš domačin iz Raven, je na tej 
preizkušnji opravljal nalogo starter- 
ja , že prej pa je z bratovo pomočjo 
prip rav il hlode in nabrusil žage. 
Skratka vse je bilo kot mora biti in 
vse je bilo veselo.
Na kratko sem se pomenila s pred
sednikom MOSS Celje, gospodom 
Edijem Vodebom, ki ni skrival zado
voljstva nad izletom, a dodal, da z 
odzivom članstva ni vedno tako zado

voljen. V organizacijo je vključenih 
320 članov in resnih skrbi zanje je 
veliko. Od veselih stvari pa bo letos 
še športno srečanje z Velenjčani, 
Martinovanje in prednovoletni ples. 
Iz pogovora z gospodom Hubertom 
Verdnikom, predsednikom  Zveze 
društev slepih in slabovidnih Slo
venije pa sem izvedela, da so orga
nizirani v devetih medobčinskih 
d ruštv ih , ki štejejo 3152 članov. 
Številne program e za ohran jan je  
zdravja se zaradi racionalnosti izva
ja  na nivoju države. Pretežni del 
denarja prihaja od iger na srečo, 
zato je bil gospod H ubert hudo jezen 
na nov zakon o lastninjenju Loterije

Slovenije, s katerim  so jim odvzeli 
vpliv odločanja o razdelitvi teh sred
stev. Napovedal je, da bodo zahtevali 
spremembo zakona. Zašla sva torej v 
politiko in ta pogovor tokrat raje ko
nčala, saj se ni ujemal z veselim raz
položenjem na Slemenu.
In za konec. V demokratičnih druž
bah je drugačnost, tudi tista, ki je 
vezana na invalidnost, norm alen 
družbeni pojav. Vsi, ki se jih d ru 
gačnost dotika, pa potrebujejo pozi
tivno izkušnjo z drugačnostjo. Ude
ležencem pohoda hvala za nova spoz
nanja.

MaM

Edi - predsednik MOSS Celje, Nace, Matevž, Fani, Dominik, Dušan. 
Hubert - predsednik Zveze slepih in slabovidnih Slovenije.

KO GASIJO VETERANI
v

Memorial Jožeta Zunkoviča že trinajstič

SPORT IN ZABAVA
Prijetno s koristnim

B ilo je p red  trinajstim i leti, ko se 
je tedanje vodstvo Gasilskega 
društva Šoštanj - mesto odlo

čilo, da bo ohranilo del zgodovine, 
šeg in navad in jih  pokazalo ljudem v 
našem kraju .
Veterani društva so se še nostalgično 
spom injali časov, ko je  namesto 
sirene zvonil gasilski zvon ali troben
ta , ki je naznanjala nevarnost poža
ra . V prvi Požarni hrambi v Druž- 
m irju so s prelepim in za tiste čase 
sila m odernim  vozom na konjsko 
vprego gasili kozolce in domačije v 
plamenih. Na žalost se je voz z ročno 
brizgalno, ki jo je poganjalo osem 
ljudi izgubil nekam na Prim orsko. 
Dandanes verjetno ni več ohranjen 
do te mere, da bi z njim lahko še 
gasili. Skozi leta je na tekmovanju 
sodelovalo tudi do trideset ekip. Za 
Šoštanjčane pa je organizator nekaj
k ra t priredil sprevod brizgaln s konj
skimi vpregami skozi samo mesto. 
P rikazovali so tudi stare  načine 
gašenja. A trakcija pa je bil prikaz 
postavitve osemdelne sestavljive 
lestve, ki so ga izvedli gasilci iz 
Vipave. To so orisi tekmovanja, ki je 
letos potekalo že trinajstič. Tekmo
valo je trinajst ročnih in pet motor

nih brizgaln. Poseben poudarek tega 
tekmovanja je bila izvirna osebna 
oprem a, starinske čelade, povelj
niške sablje in ostali okraski, ki so se 
še ohranili. V kategoriji motornih 
črpalk pa je uspeh, da po tako častit
ljivi starosti še vedno poženejo vodo 
in to v kar najkrajšem  času. Letos je 
v uradni konkurenci prvič nastopila 
tudi ženska ekipa iz Ključarevcev. 
Sodelovale pa so ekipe iz Šmartnega 
ob Paki, Ljubnega ob Savinji z ročno 
brizgalno iz leta 1886, pa Šentjur, 
Velenje, Boreči, Blanca, Moravče, 
Pesje, Letuš Teharje, Parižlje, Star
še, Paška vas in Vipava. Skratka 
črpalo se je od Prim orske pa do 
Prekm urja.
Ob koncu tekmovanja je vse tek
movalce in goste pozdravil župan 
naše občine ter se vsem zahvalil za 
tako lepo uprizoritev gasilske pretek
losti oziroma razstave na prostem v 
našem mestu. V imenu družine 
Zunkovič se je za izredno organizaci
jo zahvalila hči Jasna, predsednik 
društva Danilo Čebul pa je zagotovil, 
da tradicije, ki živi v društvu, ne 
bodo opustili, ampak jo bodo negov
ali in razvijali še v prihodnje.

PeRa

a prvo nedeljo v mesecu sep
tem bru je Športno društvo 
Ravne organiziralo tra d i

cionalni tu rn ir  v različnih igrah med 
k ra ji. N ajresnejši del športnega 
druženja je tu rn ir v malem nogome
tu. Ponavadi se tu rn irja  na igrišču v 
Ravnah, ki je letos potekal že šestič, 
udeleži šest ali sedem ekip, največ 
deset. Druge igre so veliko bolj 
zabavne. Za gledalce je zelo 
privlačna tudi nogometna tekma med 
ženskima ekipama Gaberk in Ravn,

v kateri so letos domačinke prema
gale nasprotnice iz sosednjega kraja. 
Športnemu delu je sledil družabni. 
Na veselici se je veselo vzdušje kljub 
slabemu vremenu nadaljevalo pozno 
proti večeru. Prispevki krajanov so 
omogočili bogat srečolov, za kar se 
jim ŠD zahvaljuje.
V Ravnah tako na vesel in sproščen 
način združujejo koristno za telo in 
prijetno za dušo. In obljubljajo, da 
letošnje srečanje zagotovo ni bilo 
zadnje.

VOZI ME VLAK V DALJAVE
Zanimiv konjiček

aj početi v prostem času, se verjetno marsikdaj vprašamo.
In da nam ni dolgčas, si poiščemo zabavo v športu, sprehodih ali 
pa v konjičku, ki nam je v zadovoljstvo. Nekateri se ubadajo z 

vrtičkarstvom , drugi s čim drugim, vse pa je boljše kot pohajanje in 
postopanje po obuličnih lokalih.
Mi smo našli človeka, ki je ves svoj prosti čas, znanje, pa tudi precej 
denarja vložil v tehniko. Sicer skromen in tih, vendar tudi večkrat nas
mejan Darko Hudobreznik si je v svojem majhnem stanovanju naredil 
maketo z železniško postajo in vso pripadajočo opremo ob njej. Darko 
je sicer znan znanec šoštanjskih “tirov” . In če ga vprašate za katerega 
od voznih redov, vam bo nemudoma postregel z informacijami. Njegova 
večna želja je bila, da bi delal na železnici. Pa se je njegova pot obrnila 
drugače in sedaj dela v elektrarni. Njegova zbirateljska žilica se je 
odražala v nakupovanju malih vagončkov in lokomotiv, katere poga
njajo baterije. S pomočjo prijatelja je naredil zložljivo maketo, ki 
postavljena zasede skoraj ves bivalni prostor. Na njej lahko resnično 
občudujemo lepo narejeno pokrajino s tuneli, mostovi, kretnicami in 
križišči, tudi signali ne manjkajo. Da je stvar popolnejša, se tudi iz 
lokomotiv sliši pravi ču ču in še kadi se iz njihovih dimnikov. Skratka 
vse je popolno. In vse te mojstrovine Darko rad  pokaže svojim prijate
ljem in znancem. Na železniški postaji v Šoštanju pa so mu uslužbenci 
podarili pravo kapo in “železničarski lopar” , tako da je stvar še popol
nejša. Vsekakor pa je pri obilici dela, ki ga je opravil, imel tudi veliko 
veselja. Darko torej ima kaj pokazati, to je treba priznati. Pa še 
dolgočasnih popoldnevov se je rešil. Kaj pa mi?
Verjetno je  v 
Šoštanju še veli
ko ustvarjalcev, 
ki počnejo vse
mogoče. Samo 
novinarji našega 
Lista jih bolj 
redko odkrije
mo.

Pe Ra

OKTOBER
DOMA: Dopolni zimsko zalogo z grozdjem. Popolnoma suho in zdravo 
grozdje obesi v zračnem prostoru. Koruzo obesi na prostem ali jo shrani 
v zračnem prostoru, kjer je prepih. Preglej in pripravi zimska oblačila 
ter spravi očiščena letna.

V VINSKI KLETI: Pazi na čistočo, prezračevanje in pravilno tempe
raturo . P ri belem moštu pazi na neželeno oksidacijo. Dokler so v črnem 
moštu še grozdne lupine, ga večkrat premešaj. Obiskuj razne sejme in 
razstave, kjer boš pridobil novo znanje.

V HLEVU: Nadzoruj govedo, vpiši ga v rodovno knjigo. P ri govedu pazi 
na smotrno krmljenje glede na vzdrževanje in proizvodnjo.

NA VRTU: Še lahko seješ špinačo in motovilec, sadiš česen in čebulo ter 
grah biži (zimski). V posode daj peteršilj, drobnjak, baziliko, timijan, 
origano itn. Pobiraj z gred zelenjavo, kjer je še kaj zasejanega, postavi 
tunele ali tople grede. Prazne grede posuj z grobim kompostom, suho 
travo ali listjem.

NA NJIVI: Sej pšenico in jo dobro pognoji z organskimi gnojili.

V SADOVNJAKU: Pripravi jame in kole za nova drevesca, ki jih proti 
koncu meseca že lahko sadiš, prav tako grmičasto jagodičevje. Obrezuj 
drevje in grmičevje. Jeseni posajene sadike rodijo leto dni prej.

V VINOGRADU: Po trgatvi ne obrezuj, dokler so listi še povsem zeleni.
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ČESTITAMO OB PRAZNIKU!
P o le g  s t a ln e  p o n u d b e  v a s  v  mesecu o k t o b r u  

v a b im o  n a  d o m a č e  k o l i n e .

J o ž i c a  K v a s

ZDRUŽENA LISTA
socialnih demokratov 

Območna organizacija Velenje

Krajevna organizacija Združene liste socialnih dem okratov Šoštanj 
čestita vsem Šoštanjčanom  za občinski praznik.

Čestitke so nam enjene tudi vsem članicam  in članom, sim patizerkam  in 
sim patizerjem , volilkam in volilcem za. sprejem  Združene liste socialnih  

dem okratov v Socialistično internacionalo.

SLOVENSKA NAFTNA DRUŽBA

OB OBČINSKEM PRAZNIKU 
ČESTITAMO!

D o p i s u j t e  v L i s t  
o b č i n e  Š o š t a n j

TO PO LŠICA

v
Občanom  Šoštanja 
čestitamo ob prazniku!

Naše delo in uspehe 
pa posvečamo vsem, 
ki nas potrebujejo.

•  KINO TOPOLŠICA obvešča obiskovalce, da bo začelo s 
predvajanjem  filmskih predstav 
v petek, 18. oktobra, ob 19. 30  uri in 
v nedeljo, 20 . ok tobra, ob 17. uri.

•  Krvodajalske akcije:
15. oktober - KO RK Lokovica
24 . oktober - KO RK Ravne - v gostišču Pod klancem  (Kotnik)

l ZMAGO V NOVO SEZONO
ošarkarski klub Elektra je v petek, 20. 9., pričela sezono 
1996/97 s tekmovanjem v B SKL - vzhod. V prvem delu tek
movanja bo igrala doma in v gosteh skupaj 18 tekem, njen cilj 
pa je uvrstitev v prvo peterico, kar bi v nadaljevanju 

omogočalo razigravanje za uvrstitev v A2 ligo. Člansko ekipo Elektre sestav
ljajo: Boris Plešej, Andrej Pečovnik, Gorazd Glinšek, Marko Mrzel, Peter 
Goltnik, Dušan Maličevič, Sašo Tajnik, Jernej Stahl, Mitja Brinovšek, Alen 
Selimovič, Dejan Ferlin, Željko Kovačevič, Goran Nikolič, Denis Divjak, 
Franc Rupreht in Robert Sovinek.
Začetek je obetaven, saj so v prvi tekmi sezone na domačem igrišču premagali 
Celje s 64 : 55.
Trener Drago Vezjak je po tekmi takole ocenil igro: Mislim, da je  bila tekma 
dokaj nervozna, z ozirom, da je  to začetek novega prvenstva, je  bilo razen 
velike želje po zmagi videti, da smo bili malo napeti, v obrambi preveč trdi, 
togi. Povedli smo za 16 točk razlike, potem pa  je  koncentracija padla, zgodi
lo se je  nekaj nepotrebnih napak, ki so tekmo pripeljale tako daleč, da je  bil 
izid odprt, dokler ni Mrzel z dvema zadetkom a in potem s prostimi meti 
tekme mirno pripeljal do konca.
Sezona je  do marca še zelo dolga. Zaenkrat se še spoznavamo, igralci se 
navajajo na nov režim treningov, kar zagotovo pušča na njihovi igri 
določene posledice. Vendar mislim, da smo naše delo dobro zastavili in da so 
fa n tje  sprejeli nov način dela. Zato upam, da bo iz tekme v tekmo bolje in da 
bo tudi šoštanjska publika zadovoljna s svojo ekipo.
Podpredsednik KK Elektra, Drago Skornšek, je spregovoril še o zastavlje
nem delu kluba: Vsak začetek je  težak. Videlo se je , da so imeli igralci v prvi 
tekmi kar precej treme. Cilj Elektre je , da bi predvsem z domačimi igralci in 
delom z mladimi selekcijami sčasoma zopet povrnili nekdanjo popularnost 
košarke v naši dolini, da bi se vrnili gledalci in pa da bi se sčasoma uvrstili 
ligo višje - to sezono bo to sicer težko, bomo pa poskušali v naslednji.
Klub letos tudi organizacijsko spreminjamo. Pritegniti skušamo vse ljubite
lje, ki bi nam pomagali pri delu. Pogoji za treninge so v novi dvorani zelo 
dobri, volje za delo nam ne m anjka, kako bo, pa bo pokazal čas.
Tudi Andrej Mlinšek, bivši igralec Elektre upa na boljše čase: Zelo dobro je , 
da so v šoštanjsko košarko prišli pravi ljudje, pri tem mislim posebej na 
Dejana Kugoniča kot predsednika strokovnega sveta. Na igri se že pozna  
napredek, trener je  delo dobro zastavil in mislim, da se tudi mladi igralci 
dobro vključujejo v igro. Upajmo, da so to začetki novega velikega kluba v 
Šoštanju.
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L E P O T I C E  R J A V E  P A S M E
koraj v senci številnih tek
movanj za najlepšo Slovenko je 
Zveza rejcev rjave pasme orga
nizirala 4. državno razstavo 
govedi rjave pasme. Najlepše 

krave naše dežele “sivo rjave” pasme, kot ji rejci 
še vedno pravijo, in njihovi lastniki so se zbrale 
14. septembra v Ljubljani. Šest razstavljalcev iz 
naše občine je na tekmovanje odpeljalo kar dvaj
set krav. ki jih je komisija organizatorja poprej 
izbrala. Ze ta podatek pove. da imamo v naših hle
vih zelo lepe in tudi kakovostne krave.
In kot “mišicam” obesijo preko rame lento, dobijo 
najlepše krave zvonce na lepo okrašenih jer
menih. V kategoriji kategoriji prvesnic je Bifora 
iz hleva Mirana Tekavca iz Topolšice zasedla 3. 
mesto. Alojz Rožič iz Topolšice, lastnik sedem
letne Donele, je na hlev poleg številnih priznanj in 
zvoncev obesil še njen novi zvon, ki ga je dobila za 
2. mesto v kategoriji krav s končano 4. laktacijo. 
S kar štirimi zvonci pa se je domov vrnila Kreta, 
ki je najprej zmagala v kategoriji krav s končano 
1. laktacijo, dobila zvon za najlepše vime in nato 
postala še šampijonka. Odločitev komisije pa je 
potrdila mednarodna komisija evropskega 
združenja za rjavo pasmo, ki je Kreto izbrala za 
najboljšo žival. Njenih 85 kolegic v velikem mo
dernem hlevu Franca Rotnika iz Ravn ji po 
vrnitvi domov posebnega sprejema ni pripravilo. 
Tudi Kreta je potovanje v glavno mesto in 
zavidljiv uspeh zelo dobro prenesla, saj je - tako 
kot vse druge tekmovalke iz naše doline - pred 
odhodom dobila antistresno terapijo.
Slovenski kmet je priden, trdoživ in iznajdljiv. 
Tudi v težkih razmerah najde pravo pot za svojo 
družino in kmetijo. Državna razstava živine je 
praznik in priznanje vsem rejcem in strokov
njakom. ki svoje znanje in delo posvečajo napred
ku govedoreje, hkrati pa jim daje pogum in izziv 
za nadaljne rejske uspehe.
Vsi rejci si za lepe dosežke zaslužijo čestitke z 
željo, da jim v tudi v prihodnje ne ho zmanjkalo 
moči in vzpodbud pri nadaljni reji.

U rška  M enili

A L I  N A J  M A I R E  C E P I M O ?
Gotovo vsak lastnik psa ve ali pa naj bi vedel, da je psa potrebno preventivno cepiti proti steklini. V kolikor 
tega ne postori, ga na neizpolnjene obveznosti opozori sodnik za prekrške, kajti cepljenje je zakonsko pred
pisano.
Vsega tega pa lastniki mačk ne poznajo. To seveda ne pomeni, da ni mogoče, da bi mačke zbolele za steklino 
in da jih  ni priporočljivo zaščititi. Vemo, da precej mačk živi zelo svobodno. Velikokrat se prosto gibljejo, celo 
za kakšen dan izginejo. Domov se vrnejo na topel obrok ali po zavetje, še posebej v hudem mrazu. Zatorej bi 
bila zaščita takšne svobodne muce priporočljiva.
Morda so bila zaščitna cepljenja mačk v senci zaščite psov pred kugo, parvovirozo ali steklino. Dejstva kažejo, 
da mačke obolevajo za mačjo kugo, mačjim nahodom, mačjo levkemijo in drugimi nalezljivimi boleznimi, proti 
katerim  je možna kombinirana zaščita s cepljenji.
Mačja kuga je bolezen, ki jo povzroča virus in je zelo nalezljiva. Obolevajo mlade mačke. Mačka, ki je zbolela, 
je m irna, bruha in driska, kar njen organizem zelo oslabi. Bolezen 
preživi komaj kakšnih 20 odstotkov obolelih živali.
Mačja levkoza je virusna bolezen, ki ni ozdravljiva. Okužijo se mačke, 
ki živijo skupaj; preko matere tudi še nerojeni mladiči. Znaki bolezni 
se lahko pojavijo pozno (do treh let). Oslabljen je obrambni meha
nizem in organizem je zato bolj izpostavljen drugim boleznim.
Mačji nahod - obolela žival kiha in sm rka, prisoten je izcedek iz nosa 
in oči. Žival ne jé in je m irna. V kolikor so se pojavile razjede na jeziku 
in po dlesnih se mačka močno slini. Bolezen je ozdravljiva, vendar 
obolela mačka še dolgo prenaša virus in okužuje druge mačke.
Spregovoril sem o boleznih, pred katerimi lahko muco zaščitimo s pre
ventivnim cepljenjem. Cepimo mladiče, ki smo jih dobili, in potem 
odrasle živali, zato da vzdržujemo njihovo zaščito. Danes so na voljo 
cepiva, ki zaščitijo žival proti več boleznim - tako imenovana kom
binirana cepiva, ki so neškodljiva in nenevarna za žival.

Tomo Wankmüller, dr. vet. med.
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Glasba mu pom eni vse

alokdo v naših 
krajih  še ni slišal 
veselih zvokov 
harm onike Ro

berta  Goličnika iz Topolšice, ki 
zna s svojim mehom v družbi ve
dno ustvariti pravo razpoloženje. 
Prvič je na tekmovanju za zlato 
harmoniko v Ljubečni sodeloval že 
leta 1993 in osvojil srebrno plake
to. Letos mu tekmovalna žilica 
spet ni dala miru in na finalno 
prireditev, med 32 najboljših, se je 
uvrstil po predizbornih tekmova
njih, na katerih je sodelovalo 473 
harmonikarjev. Pred strogo stro
kovno komisijo in številnim ob
činstvom je zaigral Zupanov Ven
ček narodnih ter njegovo polko Za 
družbo staro. Nastopil je v naj
močnejši skupini od 16 do 25 let in 
si prislužil zlato plaketo. To pa še 
ni vse. Hkrati je postal tudi abso
lutni državni prvak prvenstva, ki 
se lahko pohvali tudi z udeležbo 
tekmovalcev iz drugih držav. 
Frajtonarico je pričel igrati pred 
šestimi leti pri mentorju g. Miletu 
Trampušu. Nadaljnje znanje pa je 
pridobil pri g. Robertu Zupanu.

Vsak dan vadi vsaj uro in pol, sam 
in tudi s svojim triom. Poleg tega 
prenaša svoje znanje na 14 učen
cev frajtonarice.
Rad pomaga očetu v tesarski 
delavnici, zraven pa obiskuje šolo 
ob delu. S svojim triom veliko igra 
na veselicah, porokah, srečanjih 
in drugih priložnostih, kamor jih 
pač povabijo. Glasba mu pomeni 
vse in čeprav danes od nje še ne 
more živeti, upa, da se bo enkrat 
tudi to obrnilo drugače. Se posebej 
zdaj, ko je potrdilo za svoje zna
nje in kakovost dobil na n a j

pomembnejšem tekmovanju h a r
m onikarjev v Sloveniji. Zelja 
vsakega muzikanta je kaseta, ki pa 
zahteva trdo  delo, precej fi
nančnih sredstev in poznanstev. 
Zagotovo bo Robertu tudi naslov 
absolutnega prvaka odprl kakšna 
“glasbena” vrata.

Povedati pa je treba, da mu zmaga 
ni stopila v glavo. Se vedno rad so
deluje na kulturnih in družabnih 
prireditvah v domačem kraju  in s 
svojim mehom razveseljuje staro 
in mlado.

USPEH NA MEDNARODNI RAZSTAVI
Risbice naših otrok na Finskem

I z vrtca Lučka v Šoštanju so pred 
pričetkom letošnjih počitnic in 
dopustov poslali lepše risbice 

naših otrok v oceno na mednarodni 
natečaj stvaritev otrok in mladine na 
daljno Finsko. Izveden je bil natečaj 
pod imenom 10. INTERNATIONAL 
ART EXHIBITION FOR CHIL
DREN AND YOUNG PEOPLE, ki ga 
je organiziral oblikovalski center za 
otroke in mladino iz Hyvinkää. Po 
vrnitvi s počitnic v vrtec so nekatere 
čakala p riznan ja . Prejeli so šest 
diplom. Najbolj pa se je odrezal Teo 
Ceh iz Lokovice, ki je dobil še 
medaljo. Ob tej priložnosti so se 
najm lajši s priznanji v rokah za 
spomin tudi slikali. Čestitamo!

F .R .

NOVO SOLSKO LETO -  NOVA llfILNKA
olstvo v Topolšici šteje 
že več kot 100 let. Vtem 
dolgem času so se men
javali režimi, načini 
dela, učenci, učitelji in 

tudi prostori, v katerih se je odvijal pouk. 
Prvi začetki so bili zelo skromni. Danes pa 
se lahko pohvalimo z lepo urejeno in 
dobro opremljeno šolo. Topolšica sodi 
med tiste redke kraje, kjer zadnje čase 
ugotavljamo povečanje števila otrok. Ker 
sta v isti stavbi vzgojnovarstveni zavod in 
šola in ker je število otrok tako naraslo, 
da obstoječi prostori niso več zadoščali, 
smo zadnje počitnice izkoristili za delo. 
Podstrešje šole smo spremenili v prijeten 
in sodobnim metodam primeren prostor.

Letošnje šolsko leto smo tako začeli z 
otvoritveno slovesnostjo. Učenci 2., 3. in 
4. razreda so z učiteljicama Bojano Cesar 
in Tanjo Permanšek pripravili prijeten 
kulturni program. G. ravnatelj Emil Prali 
je pozdravil vse prisotne in povedal nekaj 
besed o šoli. Otvoritev je s svojim obiskom 
počastil župan g. Bogdan Menih, ki je z 
učenci 1. razreda prerezal trak in predal 
namenu novo učilnico. Na prireditvi so 
bili še starši, učenci in drugi gostje. 
Učenci, starši in učitelji smo veseli, da se 
je v teh časih našel denar in je tako 
omogočeno sodobno in kvalitetno vzgoj- 
noizobraževalno delo.

Jana K ovič
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Florjan 37, Šoštanj, tel. / fax: 063 / 882 - 561

Vsem občanom in našim cenjenim strankam 
ISKRENE ČESTITKE OB OBČINSKEM PRAZNIKU

G o stin stv o
T u rizem
T rg o v in a
d .o .o .

K ersn ik ova  I I  
3 3 2 0  V elenje

■  RESTAVRACIJA JEZERO
■  FAST FOOD KLUB
■  RESTAVRACIJA KLUB
■  PENSION VILA ŠIROKO
■  BISTRO ARKADA
■  BISTRO ORION
■  OAZA
■  TURISTIČNA AGENCIJA

ČESTITA OBČANKAM IN OBČANOM  
OB PRAZNIKU OBČINE ŠOŠTANJ IN  
VABI V SVOJE GOSTINJSKE LOKALE 
IN TURISTIČNO AGENCIJO

TERMOELEKTRARNA ŠOŠTANJ

Že š tir i d e se tle t ja  sk rb im o  z a  s lo ven sko  b la g o sta n je

s p ro izvo d n jo  e le k tr ičn e  en e rg ije . 

Z a d n ja  le ta  p a  u re sn iču jem o  tu d i o b se ž n e  ek o lo šk e  n a lo žb e . 

R a z ž v e p la ln a  n a p ra va  na  č e tr te m  b lo ku  ž e  o b ra tu je , 

p ra v  ta k o  sm o  z  izg ra d n jo  z a p r te g a  k ro g o to k a  teh n o lo šk ih  voda

p o v sem  p rek in ili z  o n e sn a že v a n je m  je z e r  in Pake .

P rip ra v lja m o  tu d i ž e  vse  p o tre b n o  

z a  izg ra d n jo  č istiln e  n a p ra v e  ž e  na  n a jveč jem , p e te m  b loku .

To na logo h o če m o  u resn ič iti še  v tem  tiso č le tju .

v  vOB PRAZNIKU OBČINE ŠOŠTANJ
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100 LET SOCIALDEMOKRACIJE
septem bra 1996 smo socialdem okrati 

 ̂ Šoštanja povabili medse mag. Milana Zvera, 
da nam je predstavil svojo novo knjigo Sto let 

socialdemokracije , ki je zagledala luč sveta manj 
kot mesec dni poprej. Ob stoletnici stranke smo tako 
dobili osnovno informacijo o njeni zgodovini, sedan
josti in tudi podlago za razmislek o njeni prihodno
sti. Knjiga je mnogo več kot le strankarsko propa
gandna lite ra tu ra , je  poglavje iz narodove 
zgodovine, kjer lahko najdemo veliko zgledov, vred
nih posnemanja.
Številni poslušalci so z vprašanji vzpodbudili pole
mičen pogovor o aktualnem političnem stanju v 
Sloveniji.
Pravite, da vas politika ne zanima? Resnica pa je, 
da se usoda naroda dela v politiki.

MaM

Na rob ODMEVU iz Lista st. 7/96
Nimam namena polemizirati z Vami o "Vašem pogledu" in “mojem pogledu’’ na svet in dogodke, vendar pa se čutim 
prizadetega ob Vašem pisanju kot vernik in kot član uredništva od začetka nastajanja LISTa občine Šoštanj.
V svojem pismu ste napisali, da so se Vam prve številke lista zdele “cerkveno” obarvane, kar je za Vas, kot ateista, v 
dvajsetem stoletju nekoliko neprebavljivo. Verjetno si niste nikoli dobro pogledali in prebrali zadnje strani LISTa, kjer 
je jasno napisano, daje  izdajatelj Občina Šoštanj in je  torej namenjen občanom Občine Šoštanj. Občani Občine Šoštanj 
pa smo vsi, g.Celofiga, verni in neverni oz., če Vam bolj odgovarja, ateisti (neverni, brezbožni). Cerkveni časopis je 
Družina, ki jo izdajajo slovenski škofje. Ne vem pa imena časopisa za ateiste oz. časopisa, ki ga izdajajo ateisti.
Kar pa se tiče objavljenega intervjuja o “domobrancu Janezu Zdešarju”. Gospod Celofiga, dajmo si naliti čistega vina 
in priznajmo, da je resnica o domobrancih, komunistih, partizanih, Nemcih in vojni precej drugačna, kot so nas jo učili 
v naših šolah tovariši učitelji. Povejmo odkrito, da so se domobranci in partizani borili za osvoboditev Slovencev na 
različne načine. Domobranci so s svojim načinom boja izgubili, partizani pa so bili osvoboditelji. Partizani in komunisti 
pa so s svojo svobodo zasužnjili Slovence za 45 let. To je resnica, g. Celofiga, katero bodo morali naši gospodje učitelji 
pričeti učiti v šolah. Pa še nekaj, ko že omenjate Šarita in tovariše, preberite kdaj tudi kakšen podlistek v Slovencu, kaj 
so delali tovariši, pa še kakšen izlet na področje Kočevske reke si privoščite, kjer se je ustvarjal ateistični, pardon, 
komunistični raj, kjer se ljudje še danes bojijo na glas pozdravljati tujce.

P e te r  Turinek

O b č a n k a m  in  o b č a n o m  č e s t i t a m o  o b  p r a z n i k u .

Vaša tisk a rn a

V E S E L J E  V T O P O L Š I C I
H tevilniin prireditvam, 

bolj ali manj naro
dopisno obarvanim, se 
je zadnjo soboto v 

avgustu, priključilo še topniško Veselje 
ob Toplici. Turistično društvo Topolšica 
že osmo leto s prikazom domače obrti in 
šeg pri spravilu pridelkov ohranja naro
dno izročilo.
Svoje čase so bila poletna opravila, kot 
sta košnja ali mlatev, kljub trudu in 
znoju, zmeraj nekakšen praznik. 
Spremljalo jih je posebno veselje, obda
jala jih je v izročilu ohranjena obred
nost. Za mladi svet je to bila priložnost 
za skupno delo, ki nikoli ni minilo brez 
veselja in zabave. Za mnoge domače 
obrti pa smemo z veseljem reči, da se 
spet prebujajo, ne le na prireditvah, 
ampak tudi v resničnem življenju. Naša 
kovača Franc in Jaka, lončar Igor, 
pokrivači s slamo in šikli, perice, 
predice, izdelovalke papirnatih rož in 
drugi mojstri so pritegnili številne 
gledalce, morda pa tudi posnemovalce. 
Program so s sodelovanjem obogatili 
člani Konjeniškega kluba Velenje. Arsis, 
Bandi in Corado so lepi, ponosni konji, 
ki vzbujajo zanimanje. Najmlajši so si

lahko v svoje veliko veselje ogledali pri
zorišče z njihovih hrbtov. Popestritev pa 
je pomenila še strelska družina Mrož s 
svojimi tarčami.
To popoldne smo za nekaj ur ustavili 
prehitri tempo vsakdanjosti. Tisto, kar

je nekoč dajalo življenju vsebino in 
smisel, ne sme oditi v pozabo. Skupaj s 
Termami Topolšica se bomo trudili za to.

M aM
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Ce m i k te r i dobro  p la č a ,  
m u za p o jem  o d  k o v a č a . 
J a z  o d  n jega  d o s ti  vem , 
črn i j e  k a k o r  voglen .

o
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K m et b rez  n jega  nem re b iti, 
ne g o sp o d  se kam  v o z iti,  
m ore m eti g a  o ra č, 
vsa k i m ešter, še k op ač .

CE SE POROČIŠ IZ SRCA, MORA TRAJATI CELO ŽIVLJENJE
l i  a Občini Šoštanj je bilo 14. septembra vse v pričakovanju. Ob 10. uri so se oglasili zvoki harmonike in 
I  zlatoporočenca Francka in Albin Pančur sta skupaj s številnimi svati stopila v dvorano. Njun skupni 

1 1  začetek pred petdeset leti ni bil lahak, mlada zaročenca sta si morala poročne prstane sposoditi in se na 
poroko odpraviti peš. Veliko odpovedovanja in trdega dela je bilo potrebno, ko sta premagovala težave in si v 
slabih razm erah ustvarjala lasten 
dom. Gospa Francka poudarja, da jo 
je vodilo načelo, da se je v hudih 
trenutkih treba odpovedati sebi in 
živeti za druge. Danes zadovoljno in 
v medsebojnem spoštovanju živita na 
lepi domačiji v Lokovici, skupaj s 
hčerino družino. P rav ita , če se 
poročiš iz srca, mora trajati celo 
življenje!
Prisrčno čestitamo in želimo trdnega 
zdravja!

Uredništvo

C V E K ,  C V E K ,  C V E K  . . .
1 0 0 .0 0 0  RAZLOGOV ZA VARNOST.

1

MÉGANE NI SAMO NAJBOLJE PRODAJANI MODEL V SVOJEM RAZREDU, TEMVEČ TUDI EDEN NAJVARNEJŠIH 
SPLOH. ZATO PRODAJNA MREŽA RENAULT PRISPEVA K VARNEJŠEMU PROMETU NA SLOVENSKIH CESTAH S 
POSEBNIM ZNIŽANJEM ZA VARNOST. VSI AVTOMOBIU MÉGANE, KI SO NA ZALOGI, SO V MESECU SEPTEMBRU 
CENEJŠI ZA VREDNOST SERVO VOLANA IN VOZNIKOVE VARNOSTNE BLAZINE - TOREJ ZA CEUH 1 0 0 . 0 0 0  
SIT (BREZ DAVKA). MÉGANE RN 1.6e TAKO DOBITE ŽE ZA 2 . 3 4 8 . 9 0 0 '  SITI

MÉGANE. BODITE PAMETNI, PUSTITE SE ZAPEUATI.
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AVTO DOM in d.o.o.
CESTA TALCEV 28, VELENJE, TEL & FAX 063 856 922

Sir
RENAULT
_  AVTO  

ŽIVLJENJA

a smo ga preživeli. A 
kaj? Ja poletje vendar. 
Tistih nekaj pravih 
poletnih dni je bilo 

dovolj, da so si najbolj zagnani lahko 
privoščili kopanje na končno odprtem 
šoštanjskem bazenu. Verjetno je res 
manj pustolovsko kot pa rafting po 
razbesneli Paki, ki so se ga šli pred 
nekaj meseci pogumneži, je pa bolj zdra
vo, ker pravijo, da voda še za v čevlje ni 
dobra, kaj šele za grlo. Verjetno pa bodo 
letos imeli težave z grlom naši politiki, ki 
se zdaj na ves glas hvalijo, kaj vse so 
postorili v štiriletnem mandatu. Ja, ja, 
pričelo se je kuhanje. Ja česa kaj, 
golaža, volilnega golaža. Največji prob
lem pa je, ker smo volilci na koncu siti 
samo obljub, ostalo pa kar nekako iz
hlapi. Da mu je iz traktorja izhlapelo 
olje, je najprej mislil tudi. voznik, ko je 
moral ustaviti traktor zaradi pomanj
kanja olja pod novo Stropnikovo 
domačijo. Pogled nazaj na cesto pa je 
povedal vse. Tako smo dobili skozi Penk 
in Metleče pa mimo vrtca, zaradi oljne

črte, dvopasovnico. A onesnaževanje 
okolja? Ne se bat, ker je bil traktor 
evropske kvalitete, je baje olje repično 
in okolju nenevarno. Nevarna pa je spet 
postala vožnja po Trgu bratov 
Mravljakov, zdaj, ko so vrli komunalci 
uredili most. Most je pa bil menda 
poseben zalogaj. Se zdaj mi ni jasno 
zakaj je bil cel teden pokrit z belo folijo, 
ne da bi na njem kaj delali. Verjetno so 
kaj testirali. Najbrž naše živce. Lokalni 
politiki baje tudi testirajo nekaterim 
živce na temo “obrt in industrija zdaj ali 
nikoli” . Še dobro, da so lahko pozabili 
na kmetijstvo. Pa na kmetijstvo tako vsi 
pozabljamo, nismo pa pozabili, da so 
naši kmetje na državni razstavi krav 
sivorjave pasme odnesli kar nekaj 
zvenečih naslovov. No, vsaj nekaj 
imamo, česar nimajo Velenjčani. Imajo 
pa zato Velenjčani v vsaki številki 
Našega časa priliko gledati svojega 
župana dobre volje. Tudi mi ga bomo 
večkrat “kliknili” , da bosta oba “glih”. 
Telekom je s polno močjo začel 
“razkopavat” po naši občini, krajani

Skorna pa se baje sprašujejo, če bodo 
spet “ta zadnji” . Tako kot bodo menda 
zadnji na vrsti za ureditev ceste proti 
vrhu Skorna. Ne se jezit, saj se asfaltira 
po Zavodnjah, Gaberkah in Lokovici. 
Ne bojte se, da bo zmanjkalo 
proračunskih sredstev, bo pa mogoče 
Skorno drugo leto na vrsti ali pa čez dve 
ali pa... V Zavodnjah so zaradi asfalti
ranja izgubili znameniti “zeleni pas". 
Zavodenjčani se baje sicer sekirajo, da 
so S  tem izgubili znamenitost, ki jo šofer
ji lahko doživijo malokje. Ko smo že pri 
cestah. Stara cesta proti Gaberkam je 
pod Goricami postala prava skakalnica. 
Mogoče bo počasi primerna za kakšne 
skoke z avtomobilom. Bomo pač postali 
kaskaderji, tako kot smo na cesti proti 
ali iz Velenja, vštric bivšega EFE-ja. Ja, 
ja, saj je omejitev hitrosti, je pa tudi 
nekaj enkratnega, če lahko malo 
poskočiš in to celo z avtomobilom. To bi 
lahko bila naša turistična zanimivost. O 
turizmu pa drugič kaj več.

PeTur
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STRAY

SLOMŠKOV DOM
Tudi Imedu KULTURA je , kot že mnogo podobnih “širokih” pojm ov (na prim er pojem  
ljubezen), razumljena zelo različno. Rod to besedo si vsak izmed nas predstavlja  svojo 
podobo, zato je  tudi s pojmom DOM kulture podobno. Če poskušamo z definicijo, bi lahko 
rekli, da p ač  gre za HIŠO, v kateri prebiva kultura. Vprašanje pa  je , če je  dom kulture 
tudi KULTURNI dom - stavba.
Arhitektura je po eni izmed številnih definicij prav KULTURA PROSTORA. Potemtakem 
bi morala hiti stavb, v kateri biva kultura, v arhitekturnem smislu na višji ravni v primer
javi z ostalimi stavbami. Pa je res tako?
Za arhitekturno podobo kulturnega doma v Velenju, ki določa Titov trg, bi bil odgovor 
pritrdilen. Za šoštanjski dom kulture pa si tega ne upam trditi. V času mojega otroštva se 
je Šoštanj še lahko pohvalil, da je imel stavbo, v kateri je bil primeren prostor za gledališče 
in kinopredstave. Z nostalgičnimi občutki se spominjam vhodne avle s filmskimi plakati, 
lesenih, a udobnih sedežev, privlačnega balkona in posebnih stranskih lož ter ostale 
značilnosti stavbe, ki je nekoč stala ob nekdanji cerkvi sv. Mihaela.

SLOMŠKOV DOM, kot se je  imenovala stavba, se je  začel graditi okoli leta 1924 in sloves
na otvoritev je  bila šele pet let kasneje (točaje 18.08.1929). Sprva je  bil to tudi katoliški 
prosvetni dom. kasneje pa  je  postal pravi dom kulture, vključno z lastno gledališko  
skupino. Zunanjost stavbe je  bila bolj skromna, zato pa  je  notranji ambient z balkoni in 
stebriščem nudil vse pogoje za uživanje ob predstavah.
Nato je prišlo obdobje neomejenega in pospešenega tempa sprememb, čas, v katerem se 
briše (izkopava premog) obenem, ko se piše. To je bil čas, ko so verjeli v svet, v katerem ni 
nič tako svetega, da ne hi bilo zrušeno v imenu novega. Nov kulturni dom, ki naj bi nado
mestil starega, je tudi v arhitekturnem smislu zrcalo dobe. ki so jo v dolino prinesli 
Zgankovi arhitekti (tu mislim na domače projektante in planerje, ki so prevzeli izgradnjo 
doline v sedemdesetih letih). Ustvarjalna moč arhitektov se demonstrira v pretirani 
poudarjenosti banalnih detajlov (odloki s strehe), v totalnem zanikanju tradicionalnega 
konteksta, v nepotrebnem izum-ljanju forme kot izraz originalnosti ipd.

Sedanji kulturni dom si vsaj v 
arhitekturnem smislu ne zasluži 
tega imena, saj v primerjavi s 
starim  Slomškovim domom, 
kljub novim gradbenim tehno
logijam ni prinesel nič boljšega.
Da je bila stara stavba, če že ne 
po zunanjem izgledu, vsaj v 
arnbientalnem pogledu boljša od 
obstoječe, verjetno ni treba pose
bej dokazovati. Zadostuje že, če 
na neudobnih stolih poskušate 
zdržati do konca filmske pred
stave.
Izgradnja  nadom estnega kul
turnega dom a je  tako, vsaj 
zam e, le ena od zamujenih  
priložnosti več. Po svoje je  tudi 
škoda, da je  nov prizidek h kul
turnemu domu (ena zadnjih  
samoprispevnih investicij bivše 
KS Šoštanj) ponovil oblikovne 
elemente osnovne stavbe in ni 
bolj ambiciozno izkoristil sodob
nega arhitekturnega znanja o podobnih objektih v svetu. Kultura krajanov se namreč 
ocenjuje tudi preko arhitekture njihovega kulturnega hrama.

Skrivnostni detajli ne govorijo o kulturi.

Edi VUČINA

PETEK, 27. SEPTEMBER 1996
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e bi ra d ,  da bi ta 
kotiček bil razum ljen 
zgolj ko t op isovan je  
tu ris tičn ih  lepot mesta 
- za to so drugi m orda 

bolj poklicani. P re j b i rad  videl, da bi ga 
razum eli kot n izan je  b iserov , ki jih  
človek pač opazi in se jih  razveseli, 
n izanje biserov, ki so nekaj več kot le 
slike našega običajnega vsakdana. Kot 
iskrice v oblačnem  dnevu.
N avsezadnje sta nekoč davno, kot govori 
legenda, dva človeka prižgala  iskrico z 
nesluteno močjo. Ikarus in D edal sta 
p red  tolikim i stoletji u stvarila  biser, ki 
danes gre mimo nas kot neka vsakdan
jost.
Toda ta k ra t ,  ta k ra t  je  to  za človeški rod  
pom enilo b iser d u h a , ki se ga niti malo 
niso zavedali. V erjetno so v sosednji vasi 
- v gostilni, če so jih  že imeli tak ra t - 
kom en tira li zadevo nek ak o  takole: 
cepca, treba jima je bilo delati tako 
neumnost.
Niso mogli s lu titi, da bo neki L ilienthal 
stoletja kasneje posnem al n june  bisere 
d u h a , da bosta  sto letja  kasneje b ra ta  
W right posnem ala  n ju n o  “neum no” 
d e jan je , da bosta  sledila isti isk ri duha - 
leteti, sto riti to , česar človeški rod  še ne 
zna , k e r  je  še nezre l in  še mali.
V osnovi je  s tvar danes tako  p reprosta : 
k rila , ogrodje in  m otorček pa  že letiš. Za 
tem  na p rv i pogled n i nobene znanosti - 
ko pa  pom isliš, da je  človeštvo na jp re j 
m oralo iznajti bencin , jek lo , e lek triko , 
m orda vključim o še m atem atiko, r isan 
je , črnilo in p isavo, znanje kovanja in 
šivan ja , litja  kovin, v ijak , kolo, leplje

nje lesa, izdelavo p ap ir ja  in p la tna  in 
stekla za pilotska očala itd . itd . 
G rom ozanska tehnološka veriga se je 
m orala  razv iti, da je  ta k ra t  v Kitty 
H ocku in včeraj v Lajšali zab rnelo , da  se 
je  prem aknilo  nekaj n ičem ur podobnega 
in poneslo človeka v zračne višave. 
Prelom  zgodovine. K daj se je  zgodil in 
kdo ga je  zares naprav il?
Šoštanj je eno ne p rav  na  gosto pose
jan ih  m est, ki im ajo letališče. Pa  smo 
tu d i kaj ponosni na  to , da smo (skoraj) 
na istem spisku kot Orly blizu P a riza  ali 
Vnukovo p ri M oskvi, da nam  m orda ne 
m anjka tako  zelo veliko, pa  bi lahko bili 
M aribor ali H eatrow ? Ne zam erite mi 
decim alk, misel je  pa k a r  d o b ra , a ne 
da?
Cesta do tja  ni p rav  spodobna, pa gre. 
P ro s to r je  lep , park irišč  dovolj, gugal
nice za o troke, plesišče, celo gostinska 
ponudba je  tam . In  pogled na vsa tista 
le talska k rila  in repe , b rnen je  m otorjev 
- to niso av ti, to  je NEKAJ za ušesa in 
potem  um etna ptica na nebu , pod njo pa 
zelena h ribov ja . In  tisto pričakovan je  - a 
bo lepo pristal?  A sploh bo pristal? 
Pogosto sem tam  in jih  občudujem . To so 
koren jak i. Tudi delavni m orajo  biti. Ni 
vse samo v le ten ju , treba  je  posto riti in 
znati še m arsikaj drugega.
Slišal sem že tud i nerganje - spet ropo ta 
jo . Pa  bi ra d  tem  nergačem  povedal, da 
so to naši sinovi, p rija te lji in  znanci, ki 
znajo  nekaj več, ki si upa jo  nekaj več in 
ki nekaj več jem ljejo ali dobivajo od 
življenja. Deležni so Dedalovega bisera - 
ali pa  ga m orda še danes soustvarjajo?

Mungo

LIKOVNI SVET OTROK IZ 
ŠOŠTANJA V GALERIJI VELENJE
v

e sedmo leto zapored se otroci iz 
Šaleške doline in bližnjih mest 
zadnji teden v septembru zgrin

jajo  v Velenje na Pikin festival. Ze 
tretjič pa je galerija Velenje za uvod 
v ta dogodek predstavila izbor 
likovnih del zbirke Likovni svet 
otrok iz Šoštanja, ki je bila v pretek
lem letu v celoti razstavljena na šoli 
KDK.
Otvoritev razstave je bila v petek, 
20. septembra. Krajši kulturni pro
gram so pripravili učenci Kajuhove 
šole, goste pa je nagovoril in razstavo 
odprl ravnatelj te šole, gospod Emil 
P rah . Z aradi pom anjkanja razs
tavnega prostora je razstavljen samo 
izbor najboljših del, zastopane pa so 
vse slikarske tehnike in tudi kiparska 
dela. Ob otvoritvi je bilo poudar
jeno, da je razstava postavljena v 
Velenju tudi zato, da si jo lahko ogle
da čimveč obiskovalcev Pikinega fes
tivala, ki sicer m anjkrat zaidejo v

Šoštanj v razstavne prostore na šolo 
KDK.
Razstava Likovni svet otrok v 
Šoštanju ima že lepo tradicijo - letos 
je bila že 28. po vrsti in je tako edina 
otroška likovna razstava v slo
venskem prostoru  s tako bogato 
tradicijo.

S 0  L S K E
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P o m e m b e n  litin  n  p r v o š o l c e
2. septem ber 1996 bo za dolgo ostal v spom inu tistih  o trok , 

ki so dan  prv ič  stopili skozi v ra ta  osnovne šole K arla  Destovnika 
K ajuha v Šoštanju. Vsak prvošolec je  na dom prejel vabilo, ki so ga 

oblikovale njihove bodoče učiteljice. Mnogi niso mogli dočakati 10. u re , zato 
so nekateri svoje starše  p ripelja li na  uvodno prired itev  že dosti p re j. 
P risrčno  so jih  sprejeli njihovi malce starejši v rstn ik i, ki so jim  skušali v svo
jem  program u šolo p redstav iti čimbolj p rije tno  in zanim ivo. Še p risrčne je  so 
jih  sprejele njihove učiteljice in lepo urejene učilnice. Prvošolci so se ob 
zakl jučku prvega šolskega dne posladkali še s tortico . Zdaj je  za njim i že kar 
nekaj šolskih dni in , sodeč po njihovih  nasm ejanih  obraz ih  in razigranosti, 
jim  je  šola že postala drugi dom.

P r id n i  v r tn a r j i
M alokatera šola se lahko  pohvali s tako urejen im i cvetličnimi gredicam i kot 
šola KDK. To je  zasluga vrtnarskega k rožka pod m entorstvom  učiteljice Olge 
Žuža. Že med počitnicam i, še bolj pa prve redke sončne dni bolj deževnega 
sep tem bra, so v rtn a rji poskrbeli, da je  pogled na šolsko stavbo p rije tnejši. 
Vsi učenci šole pa  se tedensko izm enjujejo p r i čiščenju šolske okolice in sk r
bijo , da  koši za smeti niso lačni.

Joca Andrejc
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